
KRAJANI V KRAJEVNIH SKUPNOSTIH LEDINA IN TA-
BOR KRITIČNI GLEDE NOVEGA ODVOZA SMETI

Smo res dovolj pripravljeni?
Da bi »e na nov načln odvažanja smeti in odpadkov, na katerega

naj bl na območju krajevnih skupnostl Ledlna in Tabor preill 22.
septembra, dobro prlpravlll, se )e 8. septembra sestal delegatskl
zbor stanovalcev, povabljeni pa so blli tudi predstavnlkl TOZO
Javna hlglena. Prisotnlh |e Mlo 91 predsednlkov hlšnlh svetov in
lastnlkov hli, kl so predstavljall 1450 gospodln|stev. Razumljlvo je,
da je blla izrečena vrsta pripomb, ki bl ]lh lahko strnlll takole:

- v krajevnlh skupnostih |e večina stanovanjskih hiš ogrevana
klaslčno, torej kam odlagati i e topel pepel;

- kje so manjkajočl kontejnerjl In kdo na) jlh kupl;
- založenost trga z vrečkaml |e slaba (večkrat zmanjka navadnlh

črnih vrečk, kl so cenejse, tako da ostanejo 1» tlste po 84 d(n 10
kosov, Metalka, Emona);

- za krajane z najnlžjlml pre|emkl Je strošek nabave vrečk vellk
Izdatek;

- odnos do odloženlh vrečk je ponekod vandalskl, posebej zato,
ker odvoz nl pravočasen.

Izretonlh Je bllo i « v«£ pomlslekov. Priaotnl ao imenovall sku-
plno, ki bo prlpravlla predlog lokaclj za postavitev kontejnerjev; za
manjie objokte tudl skupaj. Istočasno bo skuplna proučlla mož-
nost nakupa kontejnerjev preko TOZD Javna hlglena, kar bo v«e-
kakor blstveno vpllvalo na nlžjo ceno.

Sprajet Je bll dogovor, da v vačjlh ob|ektlh (stolpnlce, bloki), kjsr
so stanovanja ogrevana s centralno kurjavo, preldejo na zblranje
odpadkov v vrečke poatopoma, celotno območje obeh krajevnlh
akupnoatl pa po končanl kurtlnl sezonl 1980/81. Tone Jančar


